



新加坡金钻珠宝商会
SINGAPORE JEWELLERS ASSOCIATION

6th January 2022

Dear Members,

UNDERSTANDING INDUSTRY PRACTICES ON TRADE-IN OF GOLD JEWELLERY

As part of an ongoing effort to understand the business environment and to ensure relevance of GST rules, the Inland Revenue Authority of Singapore (IRAS) would like to invite SJA members to participate in a short survey to share their industry practices on GST treatment applied to trade-in of gold jewellery in business-to-business (B2B) transactions.

This survey is only relevant to GST-registered gold jewellers.

To access the survey form, please refer to this survey link <https://go.gov.sg/omyaph> or scan the following QR code:



<https://go.gov.sg/omyaph>

Please note that **the survey form will only be available for 2 weeks from 6 Jan 2022 to 20 Jan 2022**.

Thank you for your attention.

Regards,

Singapore Jewellers Association



新加坡金钻珠宝商会
SINGAPORE JEWELLERS ASSOCIATION

2022年1月6日

致：全体会员

了解以旧金饰对换新金饰的行业准则

为了解商业环境及消费税对有关商品的关联性，新加坡税务局（IRAS）邀请本会会员参加一项简短的调查，以分享企业相互（B2B）以旧金饰换取新金饰在处理消费税相关交易的处理准则。

此项调查仅限于消费税征收注册黄金首饰交易商。

欲获取调查表格，请参阅此调查链接 <https://go.gov.sg/omyaph> 或扫描以下二维码：



<https://go.gov.sg/omyaph>

敬请注意，调查表格的有效期为 2022年1月6日至2022年1月20日。

感谢您的关注

新加坡金钻珠宝商会